
Pursue individuality and show the idea of tranquility

追寻个性，展现宁静致远的主张 .

CREATIVE

AH2288 带脚踏

AH2288
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Achieve a magnificent appearance with combination of practicality 

and originality through an ingenious and harmonious approach in 

pursuing inspiration, individuality and creativity.

靓丽的外形，实用与创意巧妙结合，

追寻个性，展现宁静致远的主张 .

CREATIVE

A2288 灰网

A2288 带脚踏

06 07



This model type is graceful and beautiful,with a design 

style that is out of the ordinary,our chairs will be the 

envy of your work place.

外型优雅秀丽，格调与众不同，锐意令您称颂。

DIFFERENTIATE

A2280

AH2280
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Our Office series are highly variable and flexible,and brings about a 

fresh and gracious atmosphere to your working environment.Each 

style of furniture will give you continuous inspiration andoffer you a 

direct route for the promotion of your business.

办公系列不仅灵活多变，

更为您的工作环境带来新颖雅致的气息，

每款方式的组合都能带给您源源不断的灵感，给业务的拓展提供捷径。

SIMPLE LUXURY

整体设计美观，精工制造，层层质检，给人们创造一个最舒适典雅的环境。

Combine elegance, meticulous craftsmanship, and strict quality control,to create a 

comfortable and elegant environment for people.

A2290 带脚踏

A2290
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Expressing our furniture to the world of office art,with everything 

based on traditional and exquisite technical skills,natural materials 

and precision manufacturing processes, our product is a clear 

market leader in our trade.

展开办公艺术的世界，

一切都基于传统的精湛工艺技巧和天然材料精心制作而成，

领潮流之先，跨世纪之作。

OFFICE ART

AH2203C-1AH2203C
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淡雅的奢华，体现一种不张扬的时尚，体验一种品位十足的高贵。

Quiet elegant luxury, expressions of design that is modern, sleek and yet not exaggerated, 

experience a high taste of nobility through our products.

A2203C A2203C-1 B2203C-1
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With magnificent appearance and a combination of practicality 

and originality through an ingenious and harmonious approach in 

pursuing inspiration, individuality and creativity.

靓丽的外形，实用与创意巧妙结合，

追寻个性，展现宁静致远的主张 .

CREATIVE

AH2203-1 BH2203-1
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The modern enterprise advocates excellent service, 

which includes providing sincere service for customers. 

现代企业讲求卓越的服务，当中少不了亲切奉客这一环。

DESIGN MAJOR

A2203-1

B2203-1
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Express the luxury of our chairs that are made with modern practices and enrich it 

with an executive table made with different kinds with durable and solid materials 

to present elegance and harmoniously combine it with the grace of nature.

敦实、细巧、传统、现代、一系列的书柜，

陪衫不同款式的班台，耐用结实的工料，飘逸自然。

SIMPLE LUXURY

AK2203

A2203
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采用优质材料制造，设计典雅，且装嵌技术精密优良，加上杰出的

缝纫工艺及豪华外型，更显独特风范。

High quality materials is used in an exceptional design with precise 

and elegant inlay skills. Our craftsmen showcases their exquisite 

tailoring technique and deluxe shape, making it unique for all.

FASHION
Office furniture

ENCLOSURE
Office furniture

Your days of a plain and ordinary work space is over. Instead, let enthusiasm embrace the work 

environment and allow your space to inspire uniqueness, creativity and showcase a design which 

demonstrates the latest trend of a new office fashion.

告别平淡，让激情拥抱浪漫；独具想象力的设计，展现新时尚的轮廓。 

AW2101C

A2101C
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DESIGN
Office furniture

Keeping pace with the latest trends based on innovation and 

vision,steady and elegant with endless foresight, free and 

unrestrained. Grasping at all opportunities and leading in the 

latest design drive, and winning in all competitions.

与时俱进，来自创新智慧。稳重大方内藏无尽智慧，尽显自如潇洒。

变幻间，先机尽占，决胜中，稳操胜券。

A2101

B2101
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SIMPLE
RETURN

宽阔的空间和简洁的设置，恰当地体现了这个成功的、有活力、具有前瞻的公司形象。

Our minimalistic design shows a successful and energized space which projects out a forward looking company 

image.

AW2101

BW2101
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宽阔的空间和简洁的设置，恰当地体现了这个成功的、有活力、具有前瞻的公司形象。

Our minimalistic design shows a successful and energized space which projects out a forward looking company image.

AH2208

BH2208 蓝网
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Expressing our furniture to the world of office art, 

with everything based on traditional and exquisite technical skills, 

natural materials and precision manufacturing processes, our product is a clear market 

leader in our trade presently and beyond the future.

展开办公艺术的世界，

一切都基于传统的精湛工艺技巧和天然材料精心制作而成，

领潮流之先，跨世纪之作。

OFFICE ART

A2208 B2208
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FASHION-
ABLE
MANNER
Requirement of the times,reflection of design fashion that 

is concise, comfortable and elegant. Our product fits to the 

human body, size and shape through design attention which is 

intended for your complete work desk relaxation.

时代的需要，时尚的体现。简洁、舒适、优美、不失活泼。

贴近人体尺度，造型设计讲求全方位的轻松。

AH2209 橙座

BH2209 橙座 CH2209 橙座
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Ensure work life is marvelous because of the simple and 

fashionable designs, find invigoration through the vigorous lines 

and multiple color matching schemes.

简约时尚的设计，充满力量的线条，

多种色彩配搭法案，生活更多姿多彩。

DESIGN MAJOR

A2209

B2209 C2209
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It originates from works of world famous master.

The simple and smooth lines are integrated into the extraordinary and outstanding creativity,

which brings imposing manner and taste beyond your imagination.

源出自国际名师之手笔，

将简约流畅的线条融入到超凡卓越的创意之中，

为你带来超越想像的气派与品位。

OFFICE LEISURE

BH2266 橙座

AH2266 橙座

CH2266 橙座
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With magnificent appearance and a combination of practicality and 

originality through an ingenious and harmonious approach in pursuing inspiration, 

individuality and creativity.

靓丽的外形，实用与创意巧妙结合，

追寻个性，展现宁静致远的主张 .

CREATIVE

A2266

B2266 C2266
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DESIGN
Office furniture

Keeping pace with the latest trends based on innovation 

and vision,steady and elegant with endless foresight, 

free and unrestrained. Grasping at all opportunities and 

leading in the latest design drive, and winning in all 

competitions.

与时俱进，来自创新智慧。稳重大方内藏无尽智慧，尽

显自如潇洒。变幻间，先机尽占，决胜中，稳操胜券。

AH2233 橙座

AH2233 橙座

CH2233 橙座
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This model type is graceful and beautiful, 

with a design style that is out of the ordinary, 

our chairs will be the envy of your work place.

外型优雅秀丽，格调与众不同，锐意令您称颂。

DIFFERENTIATE

A2233
C2233
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Experience the realisation of a high performing office furniture/chair providing elements of a modern design and functional usage on 

a daily basis which is all made possible by Huiliang Furniture

Office furniture

其实艺术与生活并无实质的界限，当我们沉浸在一种物我两忘的情境时，我们已然看到了艺术的完美形象。

BW2108-1

BW2108F-1
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FASHION-
ABLE
MANNER
Requirement of the times,reflection of design fashion that 

is concise, comfortable and elegant. Our product fits to the 

human body, size and shape through design attention which is 

intended for your complete work desk relaxation.

时代的需要，时尚的体现。简洁、舒适、优美、不失活泼。

贴近人体尺度，造型设计讲求全方位的轻松。

B2108F-1

B2108-1
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WORKMANSHIP
Office furniture

追求自然面貌 , 给人回归自然的感觉 . 自然 \ 清新 \ 引人心仪 ,

造型简单 , 不失舒适柔软感。

Pursue the appearance of nature and evoke the feeling 

of being close to nature. Natural \ fresh \ attractive, simple 

lines, shape matched with comfort.

AH2218D

BH2218D
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INNOVATE
Office furniture

设计整体美观，精工制造，层层质检，给人们创造一个最舒适典雅的环境。

Elegant and unique design,through meticulous craftsmanship and strict 

quality control,Our thoughtfully designed chairs creates a comfortable 

and elegant environment for the modern workspace

A2218

B2218
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A230-1

A230
Experience the realisation of a high performing office furniture/

chair providing elements of a modern design and functional 

usage on a daily basis which is all made possible by Huiliang 

Furniture

INNOVATE
Office furniture

其实艺术与生活并无实质的界限，当我们沉浸在一种物我两忘的

情境时，我们已然看到了艺术的完美形象。
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COLOUR
Office furniture

办公家具既属出类拔萃的精品，亦能展现当代设计艺术主流趋势，

它用形象与您对话，使您赏心悦目同时又能从中感到时代气息。

Our furniture offers you the finest products available that is in line 

with the latest design trends.

QUALITY
Office furniture

Quiet elegant luxury, expressions of design that is modern, sleek and yet not exaggerated, experience a high taste 

of nobility through our products.

淡雅的奢华，体现一种不张扬的时尚，体验一种品位十足的高贵。

A228B

A229B-01

A229-16 A228
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DREAM
Office furniture

Uniquely shaped designs, noble color selections, high-grade 

materials and exquisite craftsmanship, resulting in a superior 

product.

别具一格的造型设计、高贵的色彩选择、高级的选材与精良的制作

工艺，实为非凡卓越的经典之作。

AH2168-1 橙座
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完美的手工，典雅别致的设计和不断提升的品质，

赢得各方青睐，赞誉四起。

Our craftsmanship and elegant design has won us numerous awards both at home and overseas.

165度

A2168-1

INNOVATE
Office furniture

设计整体美观，精工制造，层层质检，给人们创造一个最舒适

典雅的环境。

Elegant and unique design,through meticulous craftsmanship 

and strict quality control,Our thoughtfully designed chairs 

creates a comfortable and elegant environment for the modern 

workspace.

A219D-16
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Experience the realisation of a high performing office furniture/chair providing elements of a modern design and functional 

usage on a daily basis which is all made possible by Huiliang Furniture

Office furniture

其实艺术与生活并无实质的界限，当我们沉浸在一种物我两忘的情境时，我们已然看到了艺术的完美形象。

INNOVATE
Office furniture

设计整体美观，精工制造，层层质检，给人们创造一个最舒适典

雅的环境。

Elegant and unique design,through meticulous craftsmanship 

and strict quality control,Our thoughtfully designed chairs 

creates a comfortable and elegant environment for the modern 

workspace.

A218D-16

A218
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SIMPLE
宽阔的空间和简洁的设置，恰当地体现了这个成功的、有活力、具有前瞻的公司形象。

Our minimalistic design shows a successful and energized space which projects out a forward looking company image.

A259-01

B259-01 C259-01

62 63



COLOUR
Office furniture

办公家具既属出类拔萃的精品，亦能展现当代设计艺术主流趋势，它用

形象与您对话，使您赏心悦目同时又能从中感到时代气息。

Furniture offers you the finest products available that is in line with 

the latest design trends. 

A258

B258

C258
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Experience our creative inspiration and vision which is the source of our trend leading designs; Our elegant appearance comes with 
endless intelligence; has noble and graceful quality which fully demonstrates free and unrestrained styles.

引领时代之先，来自创新的灵智，稳重飘逸的外表内藏无尽智慧，
尊贵典雅气质尽显自如萧洒。

LEISURELY LIFE

B233-16 C233-16

A233-16
A235 B235 C235
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A819-16

B819-16 C819-16 D819-16

Experience the realisation of a high performing office furniture/

chair providing elements of a modern design and functional 

usage on a daily basis which is all made possible by Huiliang 

Furniture

INNOVATE
Office furniture

其实艺术与生活并无实质的界限，当我们沉浸在一种物我两忘的

情境时，我们已然看到了艺术的完美形象。

Office furniture

Your days of a plain and ordinary work space is over. Instead, let enthusiasm 

embrace the work environment and allow your space to inspire uniqueness, 

creativity and showcase a design which demonstrates the latest trend of a 

new office fashion.

告别平淡，让激情拥抱浪漫；独具想象力的设计，展现新时尚的轮廓。 

B818 C818 D818

A818
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AESTHETIC 
Meticulous craftsmanship, in which every part is finely 

selected, ensures high standard an quality. This 

is totally the essence of excellent technology.

做工精细简约凝练，各个部件都经精心筛选，以保证高

品质的水准，完全是优异技术的结晶和精髓。

ADESIGN

Bright and vivid, harmonious and elegant, 
simple and fashionable, streamlined and meticulous. 
This is the artistic creation, and is the 
exquisite of mastery inspiration.

色调明快、和谐、典雅，造型简约、富时代感，
线条优美流畅，做工严谨精细，这是艺术的创造过程，
也是巧匠灵思的精品。

SYMBOL OF LEISURELY LIFE

D918B-03 D918B-1

D918-1

D918-2

D918
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